

《单词百科:sufficiently是什么意思?sufficiently怎么发音?sufficiently的解释和用法》

英语单词sufficiently是什么意思?sufficiently怎么读?sufficiently怎么发音?简答网为您整理了sufficiently的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sufficiently怎么读

sufficiently的读音:[s 'f ()ntl]

sufficiently的意思

1、adv.足够地,充分地;十分,相当;

sufficiently的近义词

1、adequately adv.足够地;适当地;

- 2、amply adv.充足地，详细地；
- 3、appropriately adv.适当地；
- 4、necessarily adv.必要地；不可避免地；
- 5、satisfactorily adv.令人满意地；心安理得地；可靠地；

sufficiently的反义词

- 1、insufficiently adv.不够地，不能胜任地；

sufficiently的双语例句

- 1、They have nukes, and if they're sufficiently pushed, they'll use them.

他们拥有核武器，如果逼得太紧，他们就有可能会使用。

- 2、These ruins sufficiently attest the former grandeur of the place.

这些遗迹充分证明此处昔日的宏伟。

- 3、She recovered sufficiently to accompany Chou on his tour of Africa in 1964.

她恢复得不错，并得以在1964年陪同周访问非洲。

- 4、The new policy was sufficiently elastic to accommodate both views.

新政策充分灵活地适用两种观点。

- 5、Academics and employers are deeply concerned that students are not sufficiently prepared mathematically for university courses.

学生掌握的数学知识不足以应付大学课程，这让大学老师和用人单位非常担心。

- 6、The limestone is sufficiently fissured for tree roots to have breached the roof of the cave.

石灰岩上有许多缝隙，故而树根能从岩洞顶部长出来。

- 7、The holes were sufficiently large to serve as nests.

这些洞作鸟巢足够大。

8、Her moral communications with him had never been sufficiently intimate to counteract the effect.

她和他又从来没有足够的道义接触来抵消这种作用。

9、Owing to these characteristics , this composite implant material sufficiently meets the demand in the clinical field.

因此, 这种植入复合材料可以满足该医学领域的需求。

10、However, the hypertrophic obstructive type is sufficiently discrete.

但无论如何, 肥厚性梗阻型仍具有足够的独立性。

11、Discipline is a necessary, but certainly not a sufficient condition for learning to take place.

纪律是有必要的, 但绝对不是保证学习成效的充分条件。

12、The function of the stomach is to digest food sufficiently to enable it to pass into the intestine.

胃的功能是充分消化食物,以便让其进入肠道。

13、We hope that you will find this price sufficiently low to secure us your esteemed order.

希望你会感到此价已经很低而向我司订货。

14、It turned out he had not insured the house sufficiently.

原来他没有给房屋投足保险。

15、The tropospheric lifetime for CH₃Cl is sufficiently long.

CH₃Cl在对流层中的寿命足够长。

16、One metre of fabric is sufficient to cover the exterior of an 18-in-diameter hatbox...

一米布足以包裹住直径为 18 英寸的帽盒。

17、There are patients whose liver disease is sufficiently advanced that resection is not possible.

有些患者肝脏疾病已经发展到晚期,手术切除是不可能的.

18、 However, publicity and education are not sufficiently effective in changing the habits of drivers.

但是宣传及教育工作未能有效改变驾驶者的行为习惯.

以上是简答网为您整理的sufficiently怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/sufficiently>

